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W imieniu mieszkadc6w Wtoctawka zwracam siq z uprzejmq o proSbq o naprawq nawierzchni

chodnika ulicy Przedmiejskiej odcinka od ulicy Przechodniej do ulicy Kr6lewieckiej. Miejsce jest

oznakowane, ale nawierzchnia coraz bardziej siq zapada istanowi du2e zagro2enie dla pieszych.
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